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השבוע לא התקיימו . מאז שהודענו בחדר המשא ומתן על הכרזת סכסוכי העבודה במכללות הציבוריות חלפו שבעה שבועות

מ "ונציגי האוצר וזאת בשל סירובם להתגייס למו( ת"ות)הוועדה לתכנון ותקצוב (, מ"ור)פגישות עם ועד ראשי המכללות 

נכון לרגע זה הם , מ מואץ"בשל הסירוב למו. הסכם באינטנסיביות המתבקשת על מנת לקדמו ולהגיע לפתיחת שנת הלימודים עם

מ "נציגי ור, יתרה מזו. זמן שאינו מספיק, עד לרגע פתיחת שנת הלימודים( בנות שעתיים בלבד)פגישות משא ומתן  4הותירו רק 

הם מובילים ובכך , ממשיכים לעמוד מנגד ולא יוצאים חוצץ נגד דחיית האוצר את הצעת הפשרה מרחיקת הלכת שהנחנו בפניהם

אסיפה ארצית נוספת . ניכר שגמלה בליבם החלטה להגיע לפתיחת שנת הלימודים ללא הסכם. מ למבוי סתום"ביודעין את המו

  .בזום 20:30בשעה  29/9, לעדכונים והיערכות תתקיים ביום שלישי

 

 

 

תחת , לדון במאבקנו, 14/9/2020, התכנסה ביום שני, כ רם שפע"חבראשות , התרבות והספורט של הכנסת, ועדת החינוך

, מ"ת וור"ות, נציגי האוצר, הדיון התקיים בנוכחות נציגי האיגוד". חשש לאי פתיחת שנת הלימודים במכללות הציבוריות"הכותרת 
ח "ציין שסטטוס ממ, למשל, כ כסיף"ח. שהביעו תמיכה בלתי מסויגת במאבקנו, ר התאחדות הסטודנטים וכמה מחברי הכנסת"יו

הרצנו טען שצריך להשוות מיד את התנאים בין הסגל -כ להב"ח; פוגע לא רק במרצים אלא גם בסטודנטים ובמוסדות האקדמיים

נציג , לעומתם. ן הבהיר שהסדרת תנאים חייבת להתבצע ללא פגיעה בשכר העובדיםכ גול"ח. במכללות לאוניברסיטאות "זוטר"ה

כ כסיף את ניסיונו "הציג ח, בתגובה לדברים מקוממים אלה. האוצר טען שלדעתו כל עובד צריך לקבל תגמול בהתאם ליכולותיו

ר "יו. קשור ליכולות של המרצההאישי וטען שכאשר מרצה מלמד את אותו קורס במוסדות שונים ומקבל שכר שונה זה לא 

פזורים במקומות שאליהם אנחנו רוצים "פתח בדבריו בדברי תודה למרצות ולמרצים ש, שלומי יחיאב, התאחדות הסטודנטים

ברמה "יחיאב הוסיף כי ." ותודה על כך, בתקופת הקורונה ראינו שהם הובילו והיו מול הסטודנטים. להנגיש את ההשכלה הגבוהה

מהמבט . הגת סטודנטים אנחנו מגבים ומחזקים את הרצון לחזק את הסגלים הזוטרים במכללות הציבוריותכהנ, הערכית

. סטודנט וסטודנטית שלנו יכולים ללמוד את אותו הקורס באוניברסיטה ובמכללה אבל למרצה יש פער בשכר, הסטודנטיאלי
כ שפע שאין "בסיכום הישיבה ציין ח." הפער הזה וצריך לסגור את' וסטודנט סוג ב' זה מייצר תפיסה של סטודנט סוג א

מ הזה הוא שאתם "הכלי לסיים את המו, "אמר ופנה לנציג האוצר, מבחינתו. בכוונתו לבקש מהסגל להוריד את איום השביתה

 .קישור לצפייה בישיבה." יש הסכמים שמצליחים להיסגר עכשיו. תבינו שאי אפשר להשתמש בקורונה עד בלי די

 

 

ת ולאוצר "ות, ה"ור, מ"לפני כחודש פנינו יחד עם עמיתינו באוניברסיטאות לור

מ להסדרת תנאי ההעסקה של סגל ההוראה בזמן משבר "בבקשה לפתוח איתנו במו

פנייתנו זכתה להתעלמות משך תקופה ארוכה וניכר שהגורמים , לצערנו. הקורונה

מבלי להסדיר את תנאי עבודתו , על הסגלמעוניינים לכפות בשנית הסכם חד צדדי 

בתחילת השבוע הודענו לגורמים באופן נחרץ שמצב זה לא יקרה . במשא ומתן קיבוצי

מ קיבוצי ניאלץ להודיע על סכסוכי עבודה ואף לשבש את פתיחת "ושבהיעדר מו

מ ארצי בעניין זה "מ דוחה את הדרישה למו"מענה שקיבלנו כעת מור. שנת הלימודים

 .נמשיך לעדכן. תנאים בלתי אפשריים להגעה להסכמות בנושאומציב 
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